
Kære Miljø- og Fødevareudvalg, 
  
Vi henvender os til jer, med henblik på et foretræde for udvalget. 
  
Vi, WiseCon A/S, er en virksomhed der nu, i over 7 år, har markedsført og solgt intelligent bekæmpelse af 
rotter og mus. 
I kender os måske fra medierne, hvor vi er blevet omtalt, som dem der effektivt kan fjerne rotter fra områder 
uden brug af gift. 
  
Vi arbejder på at gennemføre et paradigmeskift i denne branche, men det er ikke uden udfordringer – derfor 
denne henvendelse. 
  
Vi er medlem af BS; Skadedyrs Bekæmper forening, og undertegnede sidder i Bestyrelsen i denne. 
  
Vores henvendelse har følgende formål:  

- At aftale et møde med Folketingets Miljøudvalg, med henblik på: 
- 1) At skabe forståelse for hvordan vi med ny teknologi kan fjerne brugen af gift – og dermed sikre 

mod rotter og mus, med grønne løsninger. 
- 2) At stille nogle hovedspørgsmål om de udfordringer vi støder på i Danmark. 

  
Vi står med en række udfordringer på det Danske marked, og afledt på eksportmarkederne;  

- Hvilken prioritet har nye grønne teknologier der kan sætte Danmark på verdenskortet ? 
- Hvordan gøre Danmark til foregangsland hvad angår brug og udnyttelse af ny grøn 

teknologi, som ingen andre har ? 
- Hvordan sikre prioritering i Naturstyrelsen / Miljøstyrelsen, når Styrelserne stadig har 

fokus på giftløsninger ? 
- Hvordan trænge igennem i København – hovedstaden har store rotteproblemer og vil 

desuden kunne bruges som løftestang på eksportmarkederne ? 
- Hvordan trænge igennem overfor Kommuner og offentlige institutioner der favoriserer gift 

løsninger, på trods af lovgivningens ønske om at tænke grønt ? 
- En revision af lovgivningen, gør at kommunerne ikke længere må håndtere vores 

WiseTrap’s i kloaksystemet. Det resulterer i at der nu hænges gift op / lægges gift i 
kloakken i stedet….. !  

- Lovgivningen ønsker at minimere brugen af gift, men konsekvensen af den eksisterende 
lovgivning er at man må benytte gift (antikoagulanter) alligevel… 

- Vi er en del af den næste industrielle revolution og har udviklet en ”state of art” teknologi 
mod skadedyr – i første omgang rotter og mus… 

  
Vi ønsker at give en kort præsentation og orientering om WiseCon’s teknologi og markedsmæssige 
udfordringer og muligheder. 
  
På den baggrund har vi et par spørgsmål til udvalget: 

- Hvordan er det muligt at sikre kommunal håndtering og brug af WiseCon’s giftfrie fælder i 
kloaksystemet? 

- Hvordan er det muligt at styrke fokus og arbejdet med overordnede giftfrie løsninger i 
Danmark? 

- Hvordan sikre prioriteringen i Styrelsen med det mål at gøre Danmark til referenceland? 
  
Vi ser frem til at møde jer.  
  
Med venlig hilsen / Best regards 

  
Klaus Baagøe-Nielsen 
VP Sales & Marketing 

  
WiseCon A/S 
Skovgaardsvej 25 

DK 3200 Helsinge 
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